

國立陽明交通大學成績表說明

National Yang Ming Chiao Tung University Transcript Guide



壹、評分標準

一、109學年度以前，兩校區評分標準如下：

1. 交大校區：

- 96學年度以前畢業或肄業之校友，評分標準為百分制，其標準如下：

學士班					碩博士班			
分數區間	100-80	79-70	69-60	59-0	分數區間	100-85	84-70	69-0
等第成績	A	B	C	D	等第成績	A	B	D
60分為及格標準。					70分為及格標準。			

- 97學年度至109學年度畢業或肄業之校友，評分標準為百分制、等第制2種，等第制與百分制成績對照表如下表1。

2. 陽明校區：

- 103學年度以前入學學生，評分標準為百分制，其標準如下：

分數區間	100-90	89-80	79-70	69-60	59-50	50-0
轉換體育、軍訓、一二年級導師課程及操性成績	優等	甲等	乙等	丙等	丁等	戊等
60分為學士班及格標準；70分為碩博士班及格標準。						

- 104學年度起修業第一學期之學生或復學生，評分標準為等第制，等第制與百分制成績對照表如下表1。

二、110學年度起，評分標準為等第制，等第制與百分制成績對照表如下表1。

表1

等第制成績	A+	A	A-	B+	B	B-	C+	C	C-	D	E	X
積分	4.3	4.0	3.7	3.3	3.0	2.7	2.3	2.0	1.7	1.0	0.0	0.0
分數區間	100-90	89-85	84-80	79-77	76-73	72-70	69-67	66-63	62-60	59-50	49-1	0
C- 為學士班及格標準；B- 為碩、博士班及格標準。												

貳、等第制績分平均(GPA)轉換為百分制成績對照表，請掃描下方QR code。

I. Grading System

A. Before August 2020, the grading standards for the two campuses are as follows:

1. The Chiaotung Campus:

- For students who graduated, left, or were still enrolled before August 2007, a 100-point grading system was adopted, with a letter grade equivalency as noted below:

Undergraduate Degree					Postgraduate Program			
Points	100-80	79-70	69-60	59-0	Points	100-85	84-70	69-0
Letter Grade	A	B	C	D	Letter Grade	A	B	D
The minimum passing score is 60.					The minimum passing score is 70.			

- Both the 100-point and letter grading systems apply to students who graduated between August 2008 and August 2020. Table 1 is a chart of conversion.

2. The Yangming Campus:

- For students who were enrolled before August 2014, a 100-point grading system was adopted, with the standards listed as follows:

Points	100-90	89-80	79-70	69-60	59-50	50-0
Conversion for PE, military training, and homeroom teacher classes (freshman, sophomore), as well as conduct grades	Grade A	Grade B	Grade C	Grade D	Grade E	Grade F
The minimum passing score is 60 for undergraduate degrees. The minimum passing score is 70 for postgraduate programs.						

- A letter grading system applies to students who began or resumed study starting from and after August 2015. Table 1 is a chart of conversion.

B. Beginning from August 2021, NYCU has been using the letter grading system, with the 100-point grade equivalency as noted below.

Table 1

Letter Grade	A+	A	A-	B+	B	B-	C+	C	C-	D	E	X
GPA	4.3	4.0	3.7	3.3	3.0	2.7	2.3	2.0	1.7	1.0	0.0	0.0
Points	100-90	89-85	84-80	79-77	76-73	72-70	69-67	66-63	62-60	59-50	49-1	0
The minimum passing grade is C- for undergraduate degrees. The minimum passing grade is B- for postgraduate programs.												

II. Please scan the QR code below for a conversion table between Grade Point Averages (GPA) of the letter grading system and the 100-point grading system.

陽明校區 The Yangming Campus

112304 台北市北投區立農街二段155號
No.155, Sec.2, Linong Street, Beitou Dist.,
Taipei City 112304, Taiwan
E-Mail: registration@nycu.edu.tw
TEL: 02-28250296
FAX: 02-28209401
www.nycu.edu.tw

交大校區 The Chiaotung Campus

300093 新竹市大學路1001號
NO.1001, Daxue Road, East Dist.,
Hsinchu City, 300093, Taiwan
E-Mail: registrar@nycu.edu.tw
TEL: 03-5731999
FAX: 03-5731677
www.nycu.edu.tw

